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Bezetting 
In september 2023 zijn we gestart met een jeugdcommissie bestaande uit de volgende vier leden: 
Matthijs Dubbelman (voorzitter) 
Chantal Liefting (secretaris) 
Michiel van Beelen 
Arjen de Boo 
Matthijs Dubbelman heeft aangegeven dat komend seizoen zal gaan stoppen met het werk voor de 
jeugdcommissie om zich te richten op bestuurswerk buiten de volleybal.  
 
Trainers: 
Opvallend om te zien dat we kunnen rekenen op een vast groep trainers, Voor het afgelopen seizoen 
was dit de bezetting: 

 
 
Opvallend om te zien dat we dit seizoen kunnen rekenen op assistenten vanuit de jeugd. Zij zullen in 
de toekomst zelfstandig een team gaan trainen. Het is mooi om te zien dat jeugdleden betrokken zijn 
bij de trainingen van de jeugd. 
 
Competitie 
De eerste seizoenshelft draaiden de jeugdteams lekker mede door de ruime bezetting van de teams. 
Bij nieuwe teams (MB2) is het vaak lastig om de participatie vanuit de ouders te garanderen. Er is een 
flyer ontwikkeld waarin een overzicht is gemaakt van de verantwoordelijkheden van de club en die 
van de ouders. 
 
MA1 werd in het eerste deel van het seizoen kampioen en moest dus na de Kerst een niveau hoger 
spelen. Daarin konden zij ook redelijk goed meekomen. JA1 heeft lang kansen gehad om ook 
kampioen te worden maar de concurrentie bleek te sterk. Voor de JB1 verliepen de wedstrijden erg 
lastig, zij moesten met hun mixteam meedoen aan de jongenscompetitie en daardoor was het niveau 
verschil vaak wel erg groot. MB1 werd na een spannende strijd met Amstelveen in het laatste 
weekend kampioen. Het ging hier om het kampioenschap in het tweede gedeelte van het seizoen. 
MB2 heeft het hele seizoen in de tweede klasse gespeeld en heeft ervaring op kunnen doen met het 
spelen van wedstrijden. Ondanks de grote selectie was het soms lastig om een volledig team op te 
brengen. MC1 werd ook kampioen in de tweede gedeelte van de competitie. Dit kampioenschap 
werd al een aantal wedstrijden voor het einde binnengehaald. Het team in de CMV heeft het hele 
seizoen meegespeeld, helaas waren er te weinig spelers om met de kerst een tweede team te laten 
starten. 
 
De Sinterklaasviering was zeer geslaagd, voor ieder speler was er een chocoladeletter en voor elk 
team een gedicht. Dit jaar ook weer traditioneel met volleybalpieten met bijbehorende muziek. Ook 
voor de trainers was er een gedicht met iets lekkers. Wij waarderen de grote betrokkenheid van alle 
trainers enorm. 
De jeugdcommissievergaderingen vinden altijd plaats bij Chantal. Daardoor konden we weer 
genieten van de gastvrijheid en ook van de lekkernijen die ze voor ons heeft gebakken. Wij hebben 



afgelopen jaar 4 maal vergaderd. 
 
Met input van de trainers hebben we gekeken naar de teamindeling voor volgend jaar en een 
weloverwogen keus gemaakt voor de nieuwe teamindeling van het komende seizoen. We gaan 
starten met twee A teams, drie B teams, twee C teams en één team CMV niveau 6. Ook zijn er weer 
instroomgroepen bij de ABC en de CMV. 
 
Wij kijken als jeugdcommissie terug op een geslaagd seizoen. 
 
De jeugdcommissie 
 


